
	

Protokoll	från	styrelsemöte	i	Västerviks	biodlarförening	den	7	oktober	2020-10-08	

Närvarande:	Jan-Erik	Hammarberg	(ordf),	Tommy	Johansson,	Kerstin	Pettersson,	
Christer	Olsson	,	Lennart	Carlsson	(anslöt	kl	1745	)	och	Ingrid	Runeson	

1. Ordf	öppnade	mötet	
2. Dagordningen	godkändes	
3. Rapporter	

- Ekonomi.	Räkenskapsåret	slutade	på	38	060	kr.	Dessutom	Vinns	56	burkar	
honung	till	försäljning	och	en	fordran	på	SBR	på	ett	antal	medlemsavgifter.		

- Medlemssituationen.	För	närvarande	har	föreningen	66	betalande	
medlemmar	

- Renovering	av	föreningslokalen.	Cirka	120	arbetstimmar	har	använts	till	
snickeri-	och	målningsarbeten.	Ett	Vlertal	timmar	har	även	lagts	ner	för	att	få	
den	sk	förrådet	i	användbart	skick.	Arbetet	har	skett	på	ideell	basis.			

- Idégruppen.	Ett	möte	har	genomförts	under	hösten,	och	ett	andra	är	planerat,	
med	syfte	att	diskutera	hur	föreningsarbetet	kan	utvecklas	och	förbättras.		

5. Tid	för	årsmötet.	Ârsmötet	beslutades	till	den	25	nov	kl	1800,	Stora	salen	i		
Marsbäckens	lokaler	

6. Formerna	för	utdelning	av	oxalsyra	till	medlemmar	som	lämnat	årsrapport.	Ove	
Henriksson	har	som	tidigare	åtagit	sig	att	blanda	oxalsyra.	Var	och	en	lämnar	ett	
kärl	märkt	med	namn	och	antal	samhällen	vid	ankomst	till	årsmötet	och	vid	
mötet	slut	kan	var	och	en	hämta	sitt	kärl.	Medlemmar	som	inte	har	möjlighet	att	
närvara	vid	mötet	kan	kontakta	Christer	Olsson	som	lämnar	ut	oxalsyra	
torsdagen	den	26	nov	kl	1800	vid	Biföreningens	lokaler	på	Marsbäcken.		

7. Förhandsanmälan	till	årsmötet.	Styrelsen	ansåg	det	praktiskt	med	föranmälan	
med	tanke	på	hur	stolarna	i	salen	skulle	placeras.			

8. Dagordning	till	årsmötet.	Utöver	gängse	punkter	kommer	Tomas	Davidsson	att	
informera	om	planerna	med	att	starta	drottningodling	inom	ramen	för	
föreningens	verksamhet.	Dessutom	kommer	David	Allinder	att	informera	om	när	
och	hur	vi	ska	handla	i	händelse	av	allergiska	reaktioner	samt	vilka	läkemedel	
som	Vinns	på	bigården.	Skriftlig	information	kommer	att	anslås	på	lämplig	plats.		
Ingen	förtäring	kommer	att	erbjudas	pga	rådande	smittoläge.	

9. Ob vriga	frågor.	Kerstin	frågar	om	etiketter	till	föreningens	burkar.	
Janne	undersöker	om	Föreningens	honung	kan	förvaras	i	Marsbäckens	lokaler	

10. Nästa	möte	blir	i	god	tid	innan	årsmötet.	
11. Ordf	avslutar	mötet	

Jan-Erik	Hammarberg,	ordf.	 	 Ingrid	Runeson,	sekreterare	



	 	 	 	 	 	 	
	 	 	 	 	 	 	 	


